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ORG.0012.1.3.2023 

Protokół nr 47/23 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Buczkowice, 

które odbyło się 22 marca 2023 r. w budynku Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Godziszce 

 

Obecni na posiedzeniu: 

 radni, członkowie Komisji Rewizyjnej: Jerzy Więcek, Jadwiga Górna, Wiesław Kopacz, 

Janusz Matlak, Roman Wrona,  

 Dyrektor Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Godziszce, Pani Agnieszka Zeman, 

 protokolant: Ewa Matera, inspektor Referatu Ogólno-Organizacyjnego Urzędu Gminy 

Buczkowice. 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia.  

2. Kontrola wydatków Szkoły Podstawowej im. Jana Brzechwy w Zespole Szkolno-Przedszkolnym 

w Godziszce w roku 2022. 

3. Sprawy bieżące, wolne wnioski. 

4. Zamknięcie posiedzenia. 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, Radny Jerzy Więcek, otworzył posiedzenie Komisji o godz. 

9.30 i stwierdził jego prawomocność. 

W momencie otwarcia posiedzenia obecnych było pięciu członków Komisji (lista obecności 

załączona do protokołu). 

Ad 2. Kontrola wydatków Szkoły Podstawowej im. Jana Brzechwy w Zespole Szkolno-

Przedszkolnym w Godziszce w roku 2022. 

Radni przeanalizowali dokumenty źródłowe dotyczące realizacji wydatków szkoły w roku 2022. 

Dyrektor Szkoły przedstawiła swoje plany dotyczące funkcjonowania szkoły pod jej 

kierownictwem, oraz – odpowiadając na pytania Radnej Górnej – powiedziała, że w szkole uczy się 

241 dzieci, opieką przedszkolną objęte jest 124, w tym 10 dzieci z Ukrainy (6 w szkole i 4 

w przedszkolu). 

Radny Więcek zapytał czy zatrudniona jest w jednostce osoba znająca język ukraiński. 

Pani Dyrektor odpowiedziała twierdząco. 

Radny Wrona zapytał ilu nauczycieli jest zatrudnionych w zespole. 

Pani Dyrektor powiedziała, że z nią 42 (w tym 9 niepełnozatrudnionych).  

Radny Kopacz zapytał czy są obsadzone etaty pedagoga i psychologa. 

Pani Dyrektor wyjaśniła, że jest wakat na stanowisku psychologa, zatrudniony jest pedagog 

i pedagog specjalny – od tego roku dla potrzeb prowadzenia terapii przystosowano jedną salę. 
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Radny Więcek zapytał ile dzieci spoza Godziszki uczęszcza do placówki. 

Pani Dyrektor przekazała, że 15 do przedszkola i 44 do szkoły (w tym 12 z Rybarzowic 

i 8 z Kalnej). 

Radny Więcek zapytał czy szkole udało się wywiązać z obowiązku zaoszczędzenia energii 

elektrycznej w grudniu. 

Pani Dyrektor odpowiedziała twierdząco (wymieniono lampy na ledowe, a części nie włączano, 

dbano o wyłączanie ekranów gdy z nich nie korzystano, nie udostępniano sali gimnastycznej dla 

podmiotów zewnętrznych). 

Radny Matlak zapytał jak przebiegła rekrutacja do przedszkola. 

Pani Dyrektor powiedziała, że na 125 miejsc zakwalifikowano 123 osoby (3 odmówiono, ponieważ 

dzieci nie będą miały we wrześniu jeszcze ukończone 2,5 roku). 

Radny Więcek zapytał czy budżet pokrywa potrzeby zespołu, jak przedstawia się współpraca 

z CUW oraz czy szkoła ma sponsorów. 

Pani Dyrektor stwierdziła, że budżet się „dopina”, współpraca z CUW układa się bardzo dobrze, 

udało się znaleźć sponsora na renowację sztandaru (rodzice), Prosperplast przekazał szkole kosze na 

śmieci – często rodzice sami proponują jakieś wsparcie. 

Następnie, odpowiadając na pytanie Radnej Górnej, Pani Dyrektor przedstawiła ofertę zajęć 

pozalekcyjnych dla dzieci. 

Radny Więcek zwrócił uwagę na staranność w opisywaniu faktur. 

Radny Wrona podziękował za artykuły opisujące wyprawy w góry publikowane w Gazecie 

Gminnej. 

Radny Kopacz zapytał ile dzieci płacą za posiłki. 

Pani Dyrektor powiedziała, że 5,50 zł za obiad w szkole i 12 zł za żywienie w przedszkolu. 

Radny Wrona zapytał ilu uczniów je obiady w szkole. 

Pani Dyrektor odpowiedziała, że 211. 

Radny Kopacz zapytał czy faktura za usługi przewozowe dotyczy dowożenia dzieci na basen. 

Pani Dyrektor odpowiedziała twierdząco. 

Radna Górna pozytywnie odniosła się do robienia zakupów dla zespołu w hurtowniach. 

Radny Wrona zapytał czy boisko szkolne jest otwarte po południu. 

Pani Dyrektor wyjaśniła, że aktualnie nie (z uwagi na porę roku) i dodała, że: 

 wiosną planuje odnowienie placu zabaw i wydzielenie dodatkowego dla najmłodszych dzieci, 

 w bieżącym roku w planach jest utworzenie zielonej pracowni (sali geograficznej), 

w przyszłym odnowienie sali do języka angielskiego, a następnie pracowni komputerowej. 

Radny Więcek podziękował Pani Dyrektor za udzielenie szczegółowych informacji oraz złożył 

życzenia realizacji zamierzeń w kierowaniu powierzoną jej placówką. 
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Ad 3. Sprawy bieżące, wolne wnioski. 

Nie zgłoszono. 

Ad 4. Zamknięcie posiedzenia. 

Radny Jerzy Więcek, Przewodniczący Komisji zamknął posiedzenie Komisji. 

Posiedzenie Komisji zakończyło się o godz. 10.30. 

Protokół podpisano w dniu 17 kwietnia 2023 r. w Urzędzie Gminy Buczkowice. 

Na tym protokół zakończono. 

 

Przewodniczący Komisji: 

Radny Jerzy Więcek   …………………………………….. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji:  

Radny Janusz Matlak:   …………………………………….. 

 

Członkowie Komisji: 

Radna Jadwiga Górna  …………………………………….. 

 

Radny Wiesław Kopacz …………………………………….. 

 

Radny Roman Wrona  …………………………………….. 

 

 

Wójt Gminy, Pan Józef Caputa …………………………………….. 

 

 

Protokołowała: inspektor Ewa Matera  


